



Protokoll Styremöte LP2 LV1

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i. Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 11:42
- ii. Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii. Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv. Inadjungeringar – Nej
- v. Veckans grej – Lyckad asp middag, många aspar!

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra, mycket med Ernst men känns som det flyter på

Hanna: Mår bra, lite kallt skolan känns bra

Alex: Mår bra, vädret är gött

Martin: Mår fint är Lv1

Leon: Mår bra.

Gustav: Helt okej,

Tage: Mår bra, tycker om vädret

3. Meddelanden

Glömt en fläck efter arret igår



4. Post

Ingen

5. Mötesrapporter

Alex, Möte med Frej gällande Sn aspning, har ett datum men saknar plats att vara på.

Gustav,

Malin, ErnstKarg – planerat aspning, speakers week, känns som det löser sig.

Hanna, Möte med Elly om postens uppdelning

Leon, Samma som Hanna

Martin, Möte med revisorerna om hur arbetet ska se ut nästa år, bra möte. Många idéer för framtiden

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, Överlämning, Aspning, börja skriva kontinuiteter!

Gustav, Har gjort en att-göra-lista, strukturera upp Lp, börjat med mål och visionsdokumentet

Malin, börjat fylla i, hålla koll på aspning, genomföra KARM, fixa med fonden

Hanna, börjat fylla i, få koll på nyckel situationen, ut med utvärderingen, jaga bOf, skriva riktlinjer, kontinuitet

Tagge, hemsidan, kontinuitet och jubileet

Alex, MatLab stugorna drar igång igen, utvärdera förändringen av läsårsindelningen

Martin, Våffeltävlingen, bokningslutet - mycket att göra, bokföringskvällar.

Leon, skriva riktlinjer och jaga Chalmersfastigheter

7. Val av representation

Ingen



8. Beslut - Äskningar

- i. Bordtennisbord – hade varit kul men känner att det saknas utrymme för det i lokalerna. Leon ska undersöka vad som finns i förrådet samt vad för utrymme det kan tänkas finnas. Alla kommittéer och föreningar får undersöka vad som kan göras för att få plats med detta.

Styret beslutar att bordlägga beslutet till ett framtida möte.

- ii. Boombox till folket – har nu omformulerat äskningen för att bättre motivera varför det dyrare alternativet var bättre. Detta har nu gjorts vilket gör att äskningen känns bättre.

Styret beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

9. Diskussion – Aspning

Var kul att det var så många där och att det var flera intresserade. Ta med till nästa års styrelse att detta var ett bra koncept.

Tage ska ringa Tullen och kolla möjligheter till att reservera bord, göra ett Facebook evenemang. Vi ses vid strax efter 17 i Gastown/Spritis och har drop-in där.

Våfflorna, Martin ska kolla om någon ska åka och handla och i så fall skicka med en beställning. Tage fixar anmälningsformulär samt event.

10. Diskussion – Studentrösten

Vi behöver fixa planscherna och godis samt kaffe till studentrösten.

Sedan står vi som vanligt på två ställen, alla förutom Martin kan närvara.

Behöver bestämma frågor, öppen fråga

- Hur ska vi bättre inkludera internationella studenter i sektionen?
- Förslag på mål för sektionen, rangordna de efter vad man tycker är viktigt.
- Fråga till Nollan om nya introduktionsveckorna var bra? Nya läsårsindelningen?
- Behov av en Chalmersapp?
- Behovet av kårkortskassor?
- Förbättring av KARM?



11. Diskussion – Avstämning av VP och projekt

Gustav, vision och uppdragsdokumentet till Sektionsmötet, även nya VP, postarbetsuppgifter i styret. Överlämning osv

Hanna, pHadderkontraktet, riktlinjerna

Malin, fonden

Leon, nya förråd, jaga bOf, renoveringen

Tage, utvärdera posten, fixa hemsidan, jaga PR i andra kommittéer

12. Övriga frågor

- i. Undersökning av kårens IT – Gustav fixar med detta
- ii. Teknologsektionsstyrelseworkshop – de som kan och vill får anmäla sig
- iii. Polystyren - vi är försiktigt taggade
- iv. PA till förråden – ha detta i Lv4, maila Björn och Calle samt gör utskick till alla sektionens aktiva.
- v. Nycklarna – kan inte ta betalningar då det saknas betalningar från tidigare år.
- vi. Gemensamma kontinuiteten – alla får komma överens om upplägget kör den på en drive, dela upp arbetet så alla gör en komma igång del för sin efterträdare.

13. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:36